
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia komisie výstavby a dopravy 

 
 

Dátum: 22.01.2024, 16:00 hod. – 18:10 hod. 

 

Prítomní: Členovia 

Predseda:  - 

Podpredseda:  Ing. Martin Smeja, PhD 

Tajomník:  Ing.Ľudmila Uhliariková 

Ing. Marián Kopček  

Ing.arch. Igor Kovalovský  

Ing. Roman Mydlár 

Ing.arch. Miroslav Novotný 

Ing. Adrián Sedlák  

Doc.Ing.Tibor Schlosser, CSc. 

Ing. Ľubomír Bandžuch 

Ing. Jozef Blažek 

Ing.Roman Vigh 

Ospravedlnení: Ing. Ján Kušnír 

Ďalší zúčastnení:    

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie otvoril podpredseda komisie, privítal prítomných, oboznámil ich s programom, proti 

ktorému neboli vznesené žiadne pripomienky a následne zahájil rokovanie komisie.  

 

2. Materiály na prerokovanie 

2.1.     Kúpeľná ulica – neprehľadná zákruta 

Komisia neodporúča na Kúpeľnej ulici budovanie spomaľovača. Pre zlepšenie dopravnej situácie 

odporúča vyčistenie chodníka a zvýšenú kontrolu parkujúcich automobilov mestskou políciou 

v zmysle zákona. Bezpečný výjazd/vjazd na pozemok je v kompetencii vlastníka. 

        Uznesenie 087.22.01.2024. KVaD 

Za: 10   Proti: 0  Zdržalo sa: 0  

 

2.2. Marcheggská ul. – priechody pre chodcov, Bitúnkova – obytná zóna 

Komisia odporúča na Marcheggskej ulici spomalenie dopravy osadením dopravného značenia 

„najvyššia dovolená rýchlosť - 30“. Na Bitúnkovej ulici sa už 2 dopravné prahy so zvislým 

dopravným značením spomalenia dopravy nachádzajú.  

Za: 10   Proti: 0 Zdržalo sa: 0  

        Uznesenie 088.22.01.2024. KVaD 

 

2.3. Cementárenská – zákaz zastavenia 

Komisia neodporúča osadenie dopravného značenia zákazu zastavenia z dôvodu duplicity zákona. 

Z tohto dôvodu je potrebné v prípade nepovoleného parkovania oslovenie mestskej polície. 

Za: 9   Proti: 1  Zdržalo sa: 0 



        Uznesenie 089.22.01.2024. KVaD 

 

2.4.    Mást, Hviezdoslavova (Agroservis) – priechod pre chodcov 

Komisia odporúča zriadenie priechodu pre chodcov v tomto úseku, za podmienky dodržania 

výhľadových podmienok vzhľadom k zákrute. Požiadavka na priechod pre chodcov sa týka 

komunikácie, ktorá nie je v správe mesta Stupava, ale je v správe Slovenskej správy ciest. Preto 

komisia odporúča obrátiť sa s požiadavkou na zabezpečenie bezpečnosti chodcov v prvom rade na 

jej správcu. 

        Uznesenie 090.22.01.2024. KVaD 

Za: 9   Proti: 1  Zdržalo sa: 0  

 

2.5.    Mást – priechody pre chodcov, bezpečnosť 

 

Cesta na Záhumenskej ulici je v správe mesta iba v úseku, kde je spomalená doprava zvislým 

dopravným značením „najvyššia dovolená rýchlosť - 30“. Pri platnosti tohto dopravného značenia 

nie je potrebné vyznačovanie priechodov pre chodcov. Z tohto dôvodu komisia neodporúča 

zriadenie priechodu pre chodcov na úseku zverenom mestu Stupava.  

Na časti Záhumenskej ulice, ktorá je v správe BSK (v smere od Devínskej cesty do mesta) už bolo 

BSK požiadané o riešenie  zmätočného dopravného značenia – zvislé dopravné značenie priechodu 

pre chodcov bez vodorovného značenia (zatiaľ bez relevantnej odpovede). 

Križovatka Záhumenská/Dolná/Hviezdoslavova je v riešení, komisia sa ňou zaoberala na zasadaní 

20.11.2023 (uznesenie 084.20.11.2023. KVaD) 

Za: 10   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie 091.22.01.2024. KVaD 

Devínska cesta je v správe mesta Stupava iba v úseku od Záhumenskej po Hviezdoslavovu. 

V tomto úseku je jednosmerná. Z hľadiska bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky na 

jednosmernej ceste nie je potrebné vyznačenie priechodu pre chodcov, z tohto dôvodu komisia 

neodporúča zriadenie priechodu pre chodcov na tomto úseku.  

Za: 7   Proti: 3  Zdržalo sa: 0  

Uznesenie 092.22.01.2024. KVaD 

 

2.6.    Hlavná-Školská, prehodnotenie priechodu pre chodcov 

Križovatka Školská/Hlavná je v riešení prostredníctvom investičnej akcie stavby LIDL. Do jej 

realizácie komisia odporúča aby zostal v platnosti priechod pre chodcov umiestnený bližšie ku 

križovatke s Hlavnou ulicou. 

Uznesenie 093.22.01.2024. KVaD 

Za: 9   Proti: 1  Zdržalo sa: 0  

 

2.7.    Agátová-Záhradná, vodorovné značenie v križovatke 

Na miestnych komunikáciách nie je potrebné označenie ciest vodorovným značením. Komisia 

neodporúča realizáciu vodorovného značenia.  

Uznesenie 094.22.01.2024. KVaD 

Za: 10   Proti: 0  Zdržalo sa: 0  

 

2.8.    Prestupný terminál (SSC) 



 
 

Komisia berie na vedomie stanovisko SSC a odporúča realizáciu dopravno-kapacitného prieskumu 

(DKP) komplexne od Mlynskej, cez križovatky Nám.sv.Trojice-Hlavná, Marcheggská-Hlavná, 

Nová-Hlavná, F.Kostku-Malacká-Hlavná, Terminál Stupava, Polygón-Malacká. Zároveň odporúča 

z pohľadu riadenia dopravy realizáciu časti od križovatky Ferdiša Kostku/Malacká po križovatku 

Hlavná/Nová ako 1 križovatku. V rozsahu úseku terminálu je potrebné počítať s výmenou vozovky 

aj Hlavnej/Malackej cesty (SSC).  

 

Uznesenie 095.22.01.2024. KVaD 

Za: 10   Proti: 0  Zdržalo sa: 0  

 

2.7.    Žiadosť o odkúpenie/prenájom pozenku, Nová 246/57 

Komisia neodporúča predaj/prenájom pozemku. Zároveň z hľadiska bezpečnosti a plynulosti 

cestnej premávky nie je vhodné zriadenie vjazdu/výjazdu na komunikáciu II triedy, ktorá je 

v správe BSK. Komisia zároveň odporúča túto plochu odstrániť. 

Uznesenie 096.22.01.2024. KVaD 

Za: 10   Proti: 0  Zdržalo sa: 0  

 

3. Rôzne 

 

 

4. Záver 

Predseda komisie ukončil rokovanie o 18:10 hod. 

 

V Stupave, 24.01.2024 

Zapísala: Ing. Ľudmila Uhliariková 
  tajomník komisie  

 

Overil:  Ing. Martin Smeja, PhD 
  podpredseda komisie 

 


